
 

 

 

Αθήνα, 29 Ιουλίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

 

Θέμα: «Να ληφθεί μέριμνα για την μεταφορά του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων 

που υπηρετεί στις μονάδες του Σιδηροκάστρου ενώ διαμένει μόνιμα στην πόλη των 

Σερρών» 

Τους τελευταίους μήνες που η τιμή των καυσίμων έχει εκτοξευτεί, τα στελέχη των Ενόπλων 

Δυνάμεων που είναι τοποθετημένα στο Σιδηρόκαστρο αλλά διαμένουν μόνιμα στην πόλη των 

Σερρών, έχουν να αντιμετωπίσουν πέραν των λοιπών ανατιμήσεων, ιδιαίτερα αυξημένο κόστος 

για την καθημερινή σχεδόν μετάβασή τους στις μονάδες τους και την επιστροφή τους στις 

Σέρρες. Πρόκειται για έναν επιπλέον παράγοντα μείωσης του διαθέσιμου εισοδήματος, που θα 

μπορούσε όμως να καλυφθεί από το ΥΠΕΘΑ, δεδομένου ότι συνηθίζεται η διάθεση μέσων των 

Ενόπλων Δυνάμεων για τη μεταφορά του προσωπικού από και προς τις μονάδες όπου 

υπηρετούν.    

ΕΠΕΙΔΗ τα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων που υπηρετούν στο Σιδηρόκαστρο αλλά 

διαμένουν μόνιμα στις Σέρρες αντιμετωπίζουν οξύτατο πρόβλημα να καλύψουν το ιδιαίτερα 

αυξημένο κόστος μετακίνησης από και προς τις Μονάδες τους   

ΕΠΕΙΔΗ είναι πολλές οι περιπτώσεις που διατίθενται μέσα μεταφοράς των Ενόπλων Δυνάμεων 

ή μισθώνονται οχήματα για τη μεταφορά των στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων από και προς 

τις Μονάδες όπου υπηρετούν  

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

 

1. Θα ληφθεί μέριμνα ώστε να διατεθούν οχήματα μεταφοράς προσωπικού από 

την πόλη των Σερρών στις Μονάδες του Σιδηροκάστρου ώστε να περιοριστεί 
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η απώλεια εισοδήματος που έχει πολλαπλασιαστεί τους τελευταίους μήνες 

λόγω των ακραίων ανατιμήσεων στις τιμές των καυσίμων; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Δρίτσας Θεόδωρος 

 




